
Interpelácia č. 147/2016   
 

 
10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
MUDr. Tomko: 
Ja sa vrátim ešte k interpelácii pána poslanca Garaniča, keďže sa jedná o južnú časť a tie naše 
sociálne pracovníčky sa ozaj presunuli. Pri predchádzajúcej interpelácii v 1. polroku mi bolo 
sľúbené, že mestská polícia tam nejakým spôsobom častejšie to bude monitorovať a riešiť to. 
Žiaľ neúspešne, pretože keď predtým tam bola jedna, dve, teraz sú tam tri, štyri, niekedy aj 
viac. Takže poprosím o nejaké riešenie na to, aby neobťažovali hlavne obyvateľov Ulice 
mlynskej, to je M. R. Štefánika a mlynská. 
 
PhDr. Čižmár: 
K problematike prostitúcie tak, ako už dnes bolo povedané, mestská polícia spolupracuje so 
štátnou políciou vzhľadom na pracovný režim, ktorý je zavedený v mestskej polícii. To 
znamená, monitorujeme dosť podrobne túto problematiku do 10.00 h večer, po 10.00 h večer 
nadväzuje svojou hliadkovacou činnosťou aj štátna polícia. Ja musím povedať, že mesto sa 
stretlo aj s mnohými pozitívnymi odozvami zo strany obyvateľov, ktorí zaznamenali, že sa 
podarilo tento jav dostať preč z hlavnej ulice, resp. neumožniť objavovaním sa týchto osôb 
v priebehu dňa. Konkrétne to, čo máte na mysli je asi jav, ktorý sa týka nočných hodín a je 
spôsobený tým, že tieto služby vyhľadávajú podľa nám dostupných informácii aj mnohí 
obyvatelia mimo Trebišova, pretože sa tam objavujú autá nie s trebišovskými značkami alebo 
resp. hlavne s mimo trebišovskými značkami, toto sa snažíme  riešiť práve v spolupráci so 
štátnou políciou.  
 
MUDr. Tomko: 
Pán primátor nie, väčšinou je to celodenný jav. Toto, čo sa týka a je to tiež hlavná ulica, aj 
keď je to južná časť, takže upozorňujem na to.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 


